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Premier Victor Ponta on Saturday said his visits announced for Paris and Berlin will not
occur earlier than the July 29 referendum, but the German Envoy Andreas von
Mettenheim said he doesn’t know anything about the PM’s request for a Berlin visit.

  

"I am staying home until July 29. I will only leave for Chisinau to take care of a series of
important projects. After the 29th, I might leave for Paris and Berlin” Ponta said, during a
reception for France’s National Day at the French Embassy. 

  

On the other hand, the German Ambassador, also present for the reception said he didn’t know
anything about an official request for a visit in Berlin. 

  The Romanian FM Andrei Marga, also present at the reception, said that Ponta’s visits are still
on the agenda, but “a timetable is harder to put together.”

 Ponta: E posibil să merg la Berlin şi Paris după 29 iulie. Ambasadorul Germaniei: Nu
ştiu de cererea premierului 

Premierul Victor Ponta a declarat, sâmbătă, că vizitele sale anunţate la Paris şi Berlin nu
vor avea loc mai devreme de referendumul din 29 iulie, însă ambasadorul Germaniei,
Andreas von Mettenheim, a declarat că nu ştie despre o solicitare a primului-ministru
pentru o vizită la Berlin.    

"Până pe 29 (iulie n.r.) stăm acasă. Merg doar la Chişinău că avem nişte proiecte foarte
importante de făcut. După 29... (e posibil n.r.)", a declarat Ponta sâmbătă seara, la recepţia
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organizată de Ambasada franceză la Bucureşti, de Ziua Naţională a Franţei, el fiind întrebat de
jurnalişti când va efectua vizitele anunţate la Paris şi Berlin.

    

Pe de altă parte, ambasadorul Germaniei la Bucureşti, Andreas von Mettenheim, prezent şi el la
recepţie, a declarat jurnaliştilor că nu ştie în acest moment despre o solicitare din partea
premierului Ponta de a efectua o vizită la Berlin. "Nu ştiu despre vreo cerere a premierului
pentru a merge în Germania în acest moment", a afirmat Mettenheim.

    

De asemenea, ministrul român al Afacerilor Externe, Andrei Marga, a declarat şi el jurnaliştilor,
cu ocazia evenimentului de la Ambasada Franţei, că vizitele lui Ponta la Paris şi Berlin au
rămas pe agendă, însă "stabilirea unui orar este mai dificilă".
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